
 
 
 

PROCES VERBAL 
Încheiat astăzi, 08.04.2021, orele 12,00 

 
 
 Azi, data de mai sus, a avut loc ședinta ordinară  a Consiliului Local 
Cătina, la Centru de zi Cătina, convocată prin Dispoziția Primarului nr.75 din 
02.04.2021, la care a participat un numar de 10 consilieri locali, Gîndac Ion -
delegat sătesc pentru satul Slobozia, dl. Leonte Gheorghe fiind absent din 
motive de sanatate . 

Doamna secretară declară deschise lucrarile ședintei fiind prezenti 10 
consilieri si supune la vot procesul verbal al ședintei anterioare care se aprobă 
cu 10 voturi  “pentru”.. 
 Domnul primar prezintă ordinea de zi : 

1. Proiect de hotărâre privind aprobarea utilizării execedentului bugetar  
din anul 2020 în anul 2021-inițiator primar  Alexandru-Constantin Fulgeanu  
 2. Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului local al comunei 
Cătina pe anul 2021- inițiator primar  Alexandru-Constantin Fulgeanu 
 3. Proiect de hotărâre privind aprobarea programului anual la achizițiilor 
publice pe anul 2021- inițiator primar  Alexandru-Constantin Fulgeanu 
 4. Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii unui act adițional la 
contractul de comodat nr.2201/30.04.2015,  încheiat între Consiliul Local 
Catina  și C.M. I. Dr.Uruc Constantin- inițiator primar  Alexandru-Constantin 
Fulgeanu . 
 5. Proiect de hotărâre privind aprobarea Notei conceptuale, Temei de 
proiectare, Proiectul tehnic și a indicatorilor tehnico-economici ai obiectivul de 
investiție “Reabilitare, modernizare și înălțare sediu primărie P+E+M” - 
inițiator primar  Alexandru-Constantin Fulgeanu 
 5.Diverse.   
 Dl. Primar supune la vot ordinea de zi care se aprobă cu 10 voturi 
pentru. 
 

1. Proiect de hotărâre privind aprobarea utilizării execedentului 
bugetar din anul 2020 în anul 2021 
 Dl. Primar dă citire referatului de aprobare  . 
 Dl. Radu Gheorghe- excedentul din 2019 nu a fost discutat in 2020? , 
anul bugetar s-a discutat odată anul trecut, deci s-a aprobat anul trecut, este 
vorba de anul calendaristic . 
 Dl primar – vorbim de 2020, dar o parte din suma a venit din excedentul 
din 2019. 
 Dl. Birlodeanu Adrian- la suma totală este prins ceva și la apă ? 
 Dl primar –vorbim de suma totală la excedent, banii pentru apă nu au 
fost cu destinație specială. 
 Dl. Birlodeanu la Căminul Cultural ce va fii ? 
 Dl. primar – da, Căminul va avea altă destinatție –sediu administrativ și 
pompieri cu aprobarea dumneavoastră; la școala veche poate vom face 
Dispensar, biblioteca și deasupra sală de sport pe care o să o putem folosi și 
ca sală de evenimente; la Cămin nu avem locuri de parcare, nu îndeplinim nici 
o condiție . 



 Dl.Birlodeanu – când se va definitiva ? 
 Dl. primar – în funcție de bani, referitor la autorizația de la Primărie pe 
unde am fost toți m-au întrebat cum a-ți funcționat până acum? O mare 
problemă o avem cu clădirea dipensarului și terenul – nu există, domeniul 
public nu este actualizat; referitor la Dispensarul de la Zeletin-trebuie 
asigurată activitatea 5 ani în el, nu putem să ne folosim de el și nu putem să 
facem altceva. 
 Dl. Radu Gheorghe – cer dreptul la replica la doua lucrui grave – cine 
raspunde de arhivă ? 
 Dl. primar –nu am modificat nimic . 
 Dl. Radu – nu vă cer raspunsul, este un proiect pe dispensar, este inscris 
în Registru inventar. 
 Dl. primar – ce treabă are? Nu-mi cere Registru inventar  . 
 Dl. Radu – să aducă domnul contabil Registru invenatr . 
 Dl. contabil – nu avem nici undocment la el . 
 Dl. Radu – nu admit sa mi se dea lectii, domnul primar nu ma analizeaza 
pe mine, facem o primarie din carton , avem proiect pe primarie din anul 
2006, exista proiect pentru reabilitarea Camin. 
 Dl.președinte de ședintă avizul comisiilor de specialitate . 
 D-nii Mihaila Petre, Maracineanu Ion , Pasaroiu Ilie - aviz favorabil . 

Dl. Președinte de ședință nemaifiind discuți supune la vot proiectul de 
hotărare, care se aprobă cu 9 voturi pentru, domnul Radu Gheorghe se abtine. 

 
2. Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului local al 

comunei Cătina pe anul 2021 
Dl. primar – in 3-4 luni de zile o sa facem sedintele publice, aveti grija 

cu abtinerile, sedintele vor fii publice inclusive ce se spune aici . 
Dl. Primar dă citire referatului de aprobare:avem sume din TVA plus 

sume din veniturii proprii , avem mai mult cu 40 mii ca anul trecut, de la 
Consiliul Judetean o sa ne sustina si cu proiectele pe viitor . 

Dl.președinte de ședintă avizul comisiilor de specialitate . 
 D-nii Mihăila Petre, Mărăcineanu Ion , Păsăroiu Ilie - aviz favorabil . 
 Dl. Radu Gheorghe –daca a-ti avut in vedere Strategia de dezvoltare a 
comunei . 
 Dl. primar – da, am tinut cont care inseamna cam tot pentru ca nu avem 
absolut nimic, aveti o alta propunere de Strategie ? 
 Dl. Radu – intrebarea nnu mi se adreseza mie . 
 Dl. primar- am tinut cont de Strategia de dezvoltare . 
 Dl. Negoita Gheorghe – sa fie suplimentata apa de la Valea si Slobozia. 
 Dl. primar – cine a pus apa prin gradinile oamenilor ? 
 Dl. Negoita – cand a fost facuta. 
 Dl. primar – am promisiuni pentru apa si canal , nu se mai fac proiecte 
separat , o sa montam camere in comuna, nu o sa mai fac nimic pentru ca 
facem munca in zadar; referitor la cei de la Digi am obtinut un contract bun 
un protocol de pana la 30 camere care nu ne costa nimic, astept raspuns si de 
la Romtelecom; referitor la pa in puncele vulnerabile o sa punem niste pompe, 
sa ajutam cum putem Slobozia si Valea. 

Dl. Președinte de ședință nemaifiind discuți supune la vot proiectul de 
hotărare, care se aprobă cu 9 voturi pentru, dl Radu Gheorghe se abtine . 

Dl. Radu – nu am toate elementele sa ma justific si care este situatia cu 
cei 450 mii ? 



Dl. primar – care din ei ? 
Dl. Radu – am facut nota de fundamentare pentru apa de la Valea si 

Slobozia . 
Dl. primar – acei bani nu a venit cu destinatie speciala, au fost dati 

pentru echilibrare . 
Dl. Radu – de ce nu i-ati bagat pentru ce au fost solicitati ? 
Dl. primar – nu am vrut . 
 Dl. Birlodeanu – banii au venit si ii duceti unde trebuie pentru ca 

domnul Radu s-a staduit foarte mult . 
Dl. Contabil- banii au fost pentru echilibrare buget . 
Dl. Radu- domnule contabil ai spsu ca nu semnezi nota de 

fundamentare, ca aceea nu este nota-recunoste . 
Dl. contabil – nu s-au alocat bani pentru apa . 
 
3. Proiect de hotărâre privind aprobarea programului anual la 

achizițiilor publice pe anul 2021 
Dl. Primar dă citire referatului de aprobare:a-ti vazut programul pe anul 

2021, aveti vreo propunere, modificare ? 
Dl. Popescu Vasile – in fiecare an se aproba caest program, sunt de 

acord. 
Dl.președinte de ședintă avizul comisiilor de specialitate . 

 D-nii Mihăilă Petre, Mărăcineanu Ion , Păsăroiu Ilie - aviz favorabil . 
Dl. Președinte de ședință nemaifiind discuți supune la vot proiectul de 

hotărare, care se aprobă cu 9 voturi pentru, dl. Radu Gheorghe se abtine. 
 
4. Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii unui act 

adițional la contractul de comodat nr.2201/30.04.2015,  încheiat între 
Consiliul Local Catina  și C.M. I. Dr.Uruc Constantin 

Dl. Primar da citire referatului de aprobare i-am prelungit prin act 
aditional contractul de comdat al domnului doctor Uruc pe 3 ani . 

Dl.președinte de ședintă avizul comisiilor de specialitate . 
 D-nii Mihăilă Petre, Mărăcineanu Ion , Păsăroiu Ilie - aviz favorabil . 

Dl. Președinte de ședință nemaifiind discuți supune la vot proiectul de 
hotărare, care se aprobă cu 10 voturi pentru . 

 
5. Proiect de hotărâre privind aprobarea Notei conceptuale, 

Temei de proiectare, Proiectul tehnic și a indicatorilor tehnico-
economici ai obiectivul de investiție “Reabilitare, modernizare și 
înălțare sediu primărie P+E+M” 

Dl. Primar da citire referatului de aprobare a-ti vazut motivele mele care 
ma-u condus la acesta decizie  in referat, nota concetuala, am avut control dar 
mia- fost mine rusine de rusinea oamnenilor care au venit, control pe contract 
surdo- muti, daca avem rampa pentru persoanele cu handicap, , carte funciara 
la Primarie – Nu, , domnul Radu sustine ca le avem pe toate dar am avut 
toate controalel posibile de la toate institutiile si le-am spus ca nu avem 
documente ; referitor la proiectul cu apa de la Catina, a fost factuta reteaua 
dar fara bazin-fara sursa de apa au fost luate in calcul cele doua surse de apa 
existente naturale dar care nu fac fata . 

Dl. Radu din lipsa de bani se folosesc sursele existente si va venii etapa 
urmatoare. 

Dl. Birlodeanu s-a diascutat ca se va face un foraj in prund . 



Dl. Primar – la Catina sursa de apa trebuie tot dintr-o instalatie 
autorizata . 

Dl. Birlodeanu – referitor la Dispensarul de la Zeletin, noi PSD ne-am 
opus se poate verifica procesul verbal . 

Dl. Primar – trebuie sa modificam PUG sa facem zona de servicii, unde 
functionaeza Leonte, Birlodeanu, Coman nu este zona de servicii, nu avem 
prins Orbaii in PUG . 

Dl. Radu avem PUZ , atunci ne-am grabit, stiam de el, deci nu a-ti venit 
bine si ma analizati, nici nu s-a uscat bine cerneala pe procesul verbal.   

Dl.președinte de ședintă avizul comisiilor de specialitate . 
 D-nii Mihăilă Petre, Mărăcineanu Ion , Păsăroiu Ilie - aviz favorabil . 

Dl. Președinte de ședință nemaifiind discuți supune la vot proiectul de 
hotărare, care se aprobă cu 9 voturi pentru, dl. Radu Gheorghe se abtine . 

Dl președinte de ședintă declară închise lucrările ședinței . 
 
 

    PREȘEDINTE DE ȘEDINTĂ,   SECRETAR GENERAL AL UAT, 
 
         Florin GEANTĂ                                   Dorina DIACONU 


